

# GRAUTE

## NONWOVEN MACHINERY

engineering our business to the nonwoven industry

Ein neues Jahr – ein gelungener Start!  
A New Year – A successful start!



**Das Bewährte erhalten und Neues wagen – dank unserer neuen Website sind Sie bestens informiert!**

**Preserving the proved and daring the new – thanks to our new website you are well informed!**

Wir freuen uns sehr, Ihnen unsere neue Website vorstellen zu dürfen. Unter der bekannten Adresse finden Sie ab sofort neben einem neuen Design auch zahlreiche neue Inhalte. So erhalten Sie einen noch detaillierteren Überblick über unsere Produkte, unsere Serviceleistungen und alle aktuellen Termine.

*We are very pleased to present you our new website. Under the familiar address you will find a new design as well as numerous new contents. This will give you an even more detailed overview of our products, our services and all current dates.*

Wir wünschen Ihnen nun viel Spaß beim Durchstöbern unserer neuen Website und freuen uns über Ihre Kontaktaufnahme.

*We hope you enjoy browsing through our new website and we look forward to hearing from you.*



Quality to the smallest detail – automatic nonwoven machines from the Graute GmbH